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Abstract (en)
The roller is for fitting to a paint roller which has a handle and a support bracket on which the roller is fitted so that it can turn. It has a cylindrical
support bracket, to the external surface of which at least one structural element (20) is fitted. The roller surface has a profile which is shaped in
height. The structural element can be fitted to the supporting bracket so that it can be changed. It may be in the form of a tubular casing which can
be fitted on the outside of the bracket. This casing extends over the entire length of the bracket.

Abstract (de)
Eine Rolle für den Farbauftrag, insbesondere für einen Farbroller mit einem mit Handgriff versehenen Tragbügel, auf den die Rolle drehbar
aufsetzbar ist, weist einen kreiszylinderförmigen Trägerkörper auf, auf dessen Mantelfläche zumindest ein Strukturelement (20) anbringbar ist,
das der Rollenoberfläche eine höhenmäßige Profilierung verleiht. Vorzugsweise ist das Strukturelement (20) auswechselbar an dem Trägerkörper
gehalten und kann ein rohrförmiges, auf den Trägerkörper außenseitig axial aufschiebbares Hülsenteil sein. <IMAGE>
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